
PROTOKOLL nr 8
vid sammanträde den 22/3 1976
i Djurgårdens IF:s Överstyrelse på Stadion.
Närvarande: Rudolf Walldén, ordf., 

Roland Erixon, 
Reine Gustafsson, 
Kaj Alm, 
Hilding Lövdahl, 
Rolf Theblin, 
Suzanne Dettner/Mathiasson, 
Bengt Stagman, 
Axel M. Murray, 
Lennart Öberg, 
Karl Liliequist, sekr.

§ 100: Ishockey-ekonomi:
Föredrogs kostnadssidan av den den gångna säsongens ishockey

verksamhet utvisande ett beräknat underskott med kr. 125.000:-
Föredrogs en preliminär budget för en kommande säsong i 

division I (ett steg under Elitserien) slutande på beräknat under
skott med kr. 265:000:-

(Akterna biläggs detta protokoll)
På basis av Bo Andersson uppgjord förteckning över budget 

för ÖS fram till den 30/6 1976 kunde konstateras, att huvudkassan 
ej skulle kunna ”svälja” vare sig den gångna säsongens eller en 
kommande div. I-säsongs förlustverksamhet. Rudolf Walldén samman
fattade att tillsammans med bank-skulder var ishockeysektionens 
ekonomiska situation den, att ett belopp på kr. 905.000:- är vad 
som kommer ett erfordras för att på sikt balansera verksamheten. 
Med hänsyn till vikande bingo-inkomster återstod att konstatera 
faktum, nämligen att möjlighet att fortsätta med en ishockeysek
tion arbetande i samma hjulspår som hittills ej förelåg.

I Bo Anderssons frånvaro och därmed svårigheten att bedöma 
vissa frågor beslöts att en reviderad uppställning och framräkning 
till den 30/6 1976 för nytt ställningstagande.
§ 101: Revisorernas skrivelse:

En av föreningens revisorer företagen granskning (snabb
revision) av ishockeysektionens förvaltning och räkenskaper under 
tiden 1/7 1975 - 28/2 1976 föredrogs tillsammans med en särskild 
lista på sådana kostnader, som enligt revisorerna krävde en mera 
ingående granskning. Med hänsyn till att revisorerna avsåg att 
ta kontakt med sektionsstyrelsen och i första hand dess kassör Eddie 
Wingren för att komplettera materialet beslöts att Reine Gustafsson 
skall närvara vid sådant sammanträde.

Beslöts att tillställa ishockeysektionens styrelse kopia 
på revisorernas skrivelse och samtidigt meddela, att ÖS ej såg 
någon möjlighet föreligga att garantera en förlust på kr. 265.000:- 
för den kommande säsongen.
§ 102: Möte med ishockeystyrelsen den 14/4:

Beslöts att kalla ishockeystyrelsen till sammanträde med 
ÖS på Stadion onsdagen den 14 april 1976 kl. 19.00.
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§ 103: Inga ytterligare lån för ishockey:

Beslöts att ishockeykassören Eddie Wingrens personliga 
begäran hos Bo Andersson (kansliet) om dennes medverkan att till
skriva vissa namngivna företag för anstånd med betalning av deras 
krav skall hänvisas till sektionens eget åtgörande.

Beslöts att meddela förbud för ishockeystyrelsen att i för
eningens namn upptaga ytterligare lån.

Beslöts att inom två veckor ge sektionen besked i vilken 
utsträckning ÖS kan medverka till att betala säsongens underskott 
på kr. 125.000:-
§ 104: Ishockeyns valberedning:

Orienterade Roland Erixon i sin egenskap av ordförande i 
ishockeyns valberedning (övriga ledamöter Lasse Björn och Owe 
Svensson) om hittills tagna kontakter, varvid framkommit, att 
sekr. Lars Nordwall pga. förflyttning från Stockholm avsagt sig 
återval.
§ 105: Bingo:

Redogjorde Kaj Alm för pågående förhandlingar på olika bingo
fronter: Skärholmen och EPA/Odenplan går bra, Domino I fortsätter 
att gå dåligt och vissa dagar t.o.m. ge underskott mest beroende 
på att tidigare 15 ”banditer” avlivats, varmed en dyster redovis
ning för januari/76 måste påräknas.

Avslag för bingospel på Cora skall överklagas, kostnad för 
ombyggnad och renovering av Domino I skall framräknas (Ulf Johansson 
i bowling), köp av Domino I definitivt avvisat, nuvarande hyra med 
kr. 360.000:- pr år (4 år kvarstår av kontraktstid) kan tänkas re
ducerad, jakt på nya lokaler i förortsområden fortsätter etc. När
varande i diskussionerna: Rudolf Walldén, Lennart Nyman, Rolf 
Persson och Kaj Alm.

Berördes nödvändigheten att beskära sektionernas delar av 
bingo-kakan till proportioner anpassade såväl till sektionernas 
mest nödvändiga verksamhet som till inströmmande bingomedel.
§ 106: Föregående protokoll:

Föredrogs ÖS-protokoll nrs 5, 6 och 7, vilka godkändes i 
föreliggande skick och justerades.
§ 107: Kommande ÖS-sammanträden:

Fastställdes data för kommande ÖS-sammanträden enligt föl
jande:

den 5/4, den 14/4, den 26/4, den 3/5, den 17/5, den 24/5 
och den 8/6 samtliga med början kl. 18.00.

Samtidigt beslöts att förlägga sammanträdet den 24/5 till 
att bli ett möte med orienteringssektionen i dess klubbstuga Höjden.
§ 108: Skattekrav i fotboll:

Rapporterade Reine Gustafsson, att skattemyndigheterna 
blåst liv i ett skatteärende mot fotbollsspelare Skara-Claesson 
för två (1969-70) år, under vilka han försörjt sig på att försöka 
göra mål för DIF:s räkning i allsvenskan utan att inkomstskatt 
levererats. Det bedömdes som sannolikt, att fotbollssektionen kom
mer att drabbas härav, men att dessförinnan Bo Hedvall (DIF:s 
skatteexpert) studerar ärendet. Åt Karl Liliequist uppdrogs att
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ta fram domen i detta mål, som på sin tid ledde till förlikning- 
vid Stockholms tingsrätt, varvid Claesson torde gått med på att 
ur den ersättning, som han fick från föreningen, svara för sin 
skattedel. Skatten hade räknats fram till c:a kr. 25.000:- 
§ 109: Orientering och kostnader i Höjden:

Föredrog Rolf Theblin av orienteringssektion uppgjord 
redovisning och kostnadskaklkyl för driften av raststugan i Höjden.
§ 110: Boxlokalen i Centralbadet och dess utnyttjande:

Meddelade Hilding Lövdahl om vissa planer att i den nya 
boxningslokalen i Centralbadet driva nöjesverksamhet i regi av 
L.M. Wester och ifrågasatte lämpligheten härav, Betonade Theblin 
att lokalen är hyrd för träningsändamål i boxning och att till
stånd till jippo-verksamhet ej borde lämnas. Beslöts meddela, genom 
Lövdahl, till S.O. Åsbrink om att ÖS måste först kontaktas i hän
delse några planer i antydd riktning får aktualiseras.
§ 111: Fotbolls-ekonomi:

Redogjorde Bengt Stagman för resurskommitténs arbete för 
fotbollsverksamheten och att således c:a 170.000-190.000 kr. kunde 
påräknas som annonsresultat för programmet för DIF:s allsvenska 
matcher innebärande en höjning med över 100 procent från närmast 
föregående år.
§ 112; Utbetalningar:

Anmälde Reine Gustafsson utbetalningar från huvudkassan 
enligt följande: Alltego 230:00, CEO Tryck 1.561:22, Per Edberg 
1.833:70, KF 125:- och 7.695:49, Directus 5.755.10 samt löner med 
Vilpo Viita 750:00, Bo Andersson 3.230:00, Cissie Lagerlöf 2.205:00; 
bidrag Höjden 2.000:-, fäktning 67.75, DIF:s ishockey ungd.avdeln. 
5.500:- och 7.950:00. I verksamhetsbidrag till sektioner: 34.955:00

Justeras: Vid protokollet:

(Rudolf Walldén) (Karl Liliequist)


